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Aan het college van B&W van Bergen op Zoom 
 
Bergen op Zoom, 21 april 2024 
 
Betreft: Schriftelijke vragen over een fiets- en voetpad aan de Wattweg 
 
Geacht college, 
 
Het borgen van de veiligheid van onze inwoners is een hoofdtaak voor de gemeente. 
Veiligheid is een breed begrip, een onderdeel hiervan is verkeersveiligheid. In het 
kader hiervan maakt de fractie van GroenLinks-PvdA zich zorgen om de 
verkeersveiligheid aan de Wattweg te Bergen op Zoom. De Wattweg laat zich 
kenmerken door het vele vrachtverkeer en als een sluiproute om vanaf de 
Wouwsestraatweg in de wijk Meilust te komen. Sinds enkele jaren laat de Wattweg 
zich tevens kenmerken als een weg die veelvuldig gebruikt wordt door fietsers en 
voetgangers, bijvoorbeeld bezoekers van moskee El Feth en werknemers onderweg 
naar het werk.  
 
De combinatie van het vele vracht- en autoverkeer (inclusief de parkerende 
vrachtwagens langs de weg) enerzijds en voetgangers en fietsers anderzijds heeft 
reeds meerdere keren voor gevaarlijke en onoverzichtelijke situaties gezorgd. Door 
de jaren heen heeft de fractie van GroenLinks-PvdA op meerdere momenten 
aandacht gevraagd voor deze situatie, met als doel om samen met Moskee El Feth 
te komen tot de realisatie van een voetpad op de plekken waar dit nog niet is 
gerealiseerd [zie foto’s]. Helaas zonder resultaat. 
 
Bovenstaande constatering heeft ons ertoe gebracht om schriftelijke vragen te 
stellen, omdat we vinden dat het tijd is voor actie. Het gaat naar onze mening om een 
relatief kleine ingreep die voor meer veiligheid en overzicht kan zorgen. Een ingreep 
bovendien die past binnen het gemeentelijk onderhoudsplan. 
 
Op basis van het bovenstaande zouden wij graag op grond van artikel 34 van ons 
Reglement van Orde de volgende vragen stellen: 
 
1. Hoelang is de gemeente bekend met de verkeerssituatie aan de Wattweg? 
2. Wanneer is er vanuit de gemeente voor het laatst (beleidsmatig of uitvoerend) 
naar de huidige situatie gekeken? En op welke wijze? (bijvoorbeeld d.m.v. een 
schouw ter plaatse, gesprekken of tekeningen) 
3. Hoelang is de gemeente bekend met de wens om daar een voetpad te realiseren? 



4. Welke acties heeft de gemeente tot nu toe (zowel ambtelijk als politiek) 
ondernomen om de mogelijkheden voor een voetpad in beeld te brengen? 
5. Wat is er concreet nodig om een voetpad op die plek te realiseren? 
6. Wat houdt de gemeente op dit moment tegen om een voetpad op die plek te 
realiseren? 
7. Is de gemeente bereid om mee te werken aan de realisatie van een voetpad? En 
zo ja, op welke termijn? Zo nee, waarom niet? 
 
Graag ontvangen wij een schriftelijk antwoord conform de bepalingen van art. 34 van 
het Reglement van Orde. 
 
Met dank en met vriendelijke groet, 
 
Namens de PvdA en GroenLinks, 
 
Adam Ahajaj 
Fractievoorzitter PvdA Bergen op Zoom 
 

 
 

 
 
 


